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产品技术说明书
Product technical specifications

抗菌消臭整理剂Antibacterial and deodorant finishing agent DXN-DN128

DXN-DN128 抗菌防臭整理剂，是一种以纳米无机金属氧化物为主体的无机功能整理剂，能够有效消除氨气、醋酸等汗臭成分的纤维

用消臭加工剂。主成分呈纳米状态，具有优异的耐洗涤性，任意比例可溶解于水。

DXN-DN128 Antibacterial and deodorant finishing agent is a kind of inorganic functional finishing agent based on 

nano inorganic metal oxides, which can effectively eliminate sweat odor components such as ammonia and acetic acid.

The main component is nano, has excellent washing resistance, and can be dissolved in water in any proportion.

典型特征Typical characteristics

项目
Item

标准值
Standard value

外观
Appearance

乳白色液体
Milky liquid

离子型
Ionic type

阴离子
Anion

PH 7-10

粒径
Particle size

＜100nm

应用建议Application suggestions

1、用于纺织品领域，采用浸轧法加工：为了获得充分的消臭效果，织物单位面积应含有一定量的药剂，对单位布重小的素材，请

提高加工浓度。使用量随所处理织物的素材、单位布重等进行调整。推荐添加量为5-10%。

1、used in the field of textiles, the use of dipping processing: in order to obtain sufficient deodorization effect, 

the fabric unit area should contain a certain amount of agents, for the unit cloth weight is small material, please 

increase the processing concentration. Use the quantity is adjusted with the material of the processed fabric, the 

unit cloth weight, etc. The recommended addition amount is 5-10%.

注意事项Things to note

1、长期放置，产品会产生轻微沉淀，需摇匀后使用。如果需要耐水洗，请配合粘合剂使用。特殊应用请采用小样测试，确认无误后

在进行批量化测试。

2、上述产品特征值仅供指导。如有疑问，可与我司联系，我司可根据使用情况进行调整，非常感谢您给予的测试机会。

1、Long term storage may cause slight sedimentation of the product, and it needs to be shaken well before use. If 

water resistance is required, please use it in conjunction with adhesive. For special applications, please use 

sample testing to confirm accuracy before conducting batch testing.

2、The above product characteristic values ​ ​ are for guidance only. If you have any questions, please contact our 

company. We can make adjustments according to the usage. Thank you very much for the test opportunity.
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